
Protokół Nr 61/2023

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w %pólnie Krajeńskim
w dniu 10 października 2023r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności
zaproszeni goŚcie:

oraz

1.

2.

3.

4.

Dyrektor Centrum Kultury i Sztuki - Julita Maciaszek;
Pracownik Centrum Kultury i Sztuki - Jacek Wojtania;
Kierownik WOK w Wałdowie -Bożena Mania;
Kierownik WOK w Lutowie - Małgorzata Senska.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Artur Juhnke, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.
2.
3.
4.
5.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Przeprowadzenie kontroli w Centrum Kultury i Sztuki;
Analiza protokołów z posiedzeń jednostek pomocniczych gminy;
Zatwierdzenia protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy5ęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja przeprowadziła kontrolę w Centrum Kultury i Sztuki w Sępólnie Krajeńskim
(protokół z przeprowadzonej kontroli stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Ad.3. Komisja po dokonaniu analizy protokołów z zebrań jednostek pomocniczych, nie wniosła
uwag do przejrzanej dokumentacji (?protokoły stanowią załącznik do niniejszego protokołu).
Pani Szlezer powiedziała, że martwią ją problemy związane z działalnością świetlic wiejskich.
Zaznaczyła, że powinny one działać przynajmniej 2 razy w tygodniu, aby społeczeństwo
wiejskie miało miejsce do integracji. Pani Pająk przypomniała o sytuacjach, w których
społeczeństwo wiejskie nie wyrażało chęci uczestnictwa w wydarzeniach organizowanych w
świetlicach. Podała przykład świetlicy w Niechorzu, gdzie odbył się występ operowy, a
frekwencja mieszkańców była prawie zerowa. Pani Pająk zwróciła uwagę, że powinno się
modernizować świetlice w stronę fotowoltaiki i ogrzewania elektrycznego, tak jak dzieje się to
w sąsiedniej gminie. Pani Pająk powiedziała, że jej wnioskiem z analizy protokołów z zebrań
jednostek pomocniczych jest fakt niskiej frekwencji mieszkańców. Pan Grzeca odpowiedział,
że wysoka frekwencja pojawia się przy c%ci zmiany sołtysa.

Ad.4. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu wrześniu br.

Ad.5. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:
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- Pan Grzeca zapytał, kto podjął decyzję o zmianie lokalizacji budowy budynku SIM na
Piaseczno. Zawnioskował, aby w tej sprawie zwołać spotkanie rannych, celem poinforrnowania
ich o zmianie lokalizacji budownictwa wielofrodzinnnego.

- Pani Szlezer zapytała, o inwestycję na PKS. Pani Pająk powiedziała, że został dla niego
zmieniony plan zagospodarowania terenu. Pan Juhnke dodał, że w dalszym ciągu występuje
tam problem ze zmianą ustawy o cmentarzach. Pani Szlezer powiedziała, że miejsce jest w
strasznym stanie. Pan Grzeca poinformował, że nie został zmieniony plan zagospodarowania
terenu nie został zrobiony, ponieważ inwestor się wycofał, a miał ponieść koszty 50 tys. zł, w
związku z tym na razie sprawa zmiany planu czeka.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicz4cy zakończył posiedzenie.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. ArturJuhnke -Przewodniczący

2. Lucyna Pająk - Zastępca Przewodniczącego

3. Zdzisław Grzeca - Członek

4. Leszek Kąkol - Członek

5. Robert Sieg - Członek

6, Barbara Szlezer - Członek
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